
Gomez: Roma była zainteresowana w styczniu
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Wielu ofensywnych graczy było łączonych zimą z Romą. Giallorossi

interesowali się od Feghouliego, przez Papu Gomeza, po Defrela. 

Gracz Atalanty potwierdził dla Sky Sport, że Roma chciała go sprowadzić w ostatnim

oknie transferowym:

- Szczerze mówiąc, tak, w ostatniej sesji transferowej było zainteresowanie Romy.

Potem nie wiem co się stało, zawsze dawałem swoją dostępność Atalancie, gdyż w

tym sezonie gramy bardzo dobrze. Odejście w styczniu było trudne, nie byłem

przekonany co do opuszczenia drużyny. Nie wiem co przyniesie przyszłość, mam

nadal kontrakt do 2020 roku. Zespół, który mnie chce, musi mnie kupić.

W mediach mówiło się o sumie bliskiej 15 mln euro. Ostatecznie Roma zadowoliła

się wypożyczeniem Clementa Greniera, który przez miesiąc rozegrał jednak

zaledwie kilka minut.
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